
PROTOKÓŁ nr 8 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,  

które odbyło się w dniu 17 kwietnia 2007 roku 
 
 
 O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzył i przywitał wszystkich zebranych 
Przewodniczący Marek Kroczek (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Analiza wykonania planów finansowych w roku 2006 przez placówki oświatowe. 
5. Analiza i wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie programu współpracy Miasta 

Marki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47). 

6. Analiza i wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50). 

7. wydanie opinii o projektach uchwał: 
- w sprawie nadania nazw ulicom w Markach (Druk nr 48) 
- w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49). 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Marek Kroczek zaproponował następującą zmianę kolejności 
rozpatrywania punktów porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Analiza i wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie programu współpracy Miasta 

Marki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47). 

5. Analiza i wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50). 

6. Wydanie opinii o projektach uchwał: 
- w sprawie nadania nazw ulicom w Markach (Druk nr 48) 
- w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49). 
7. Analiza wykonania planów finansowych w roku 2006 przez placówki oświatowe. 
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaakceptowała przedstawione zmiany w porządku obrad. 
 
Pkt 4. Analiza i wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie programu współpracy Miasta 
Marki z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2007 (Druk nr 47). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że w dniu 21 lutego 2007 roku Rada Miasta 
uchwałą Nr V/24/2007 przyjęła program współpracy Miasta Marki z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 
roku 2007; w § 3 tej uchwały jest zapis, że „uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Mazowieckiego”, a w § 4, że „uchwała wchodzi w życie po 
upływie 14 dni od jej ogłoszenia”; Wojewoda Mazowiecki rozstrzygnięciem nadzorczym 
stwierdził nieważność tej uchwały ponieważ w Dzienniku Urzędowym ogłasza się, m.in. akty 
prawa miejscowego, które zawierają przepisy ogólnie obowiązujące, a uchwała nr V/24/2007 
nie jest aktem prawa miejscowego.  
Burmistrz wyjaśnił, że projekt uchwały zapisany w Druku nr 47 zawiera ten sam program, ale 
nie zawiera zapisów dotyczących publikacji. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji Marek Kroczek zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały w sprawie programu współpracy Miasta Marki z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
w roku 2007 (Druk nr 47). 
 
Głosowanie 
za wydaniem pozytywnej opinii – 6 
przeciwko – 0 
wstrzymujących się – 2 
Obecnych było 8. radnych. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku nr 47. 
 
Pkt 5. Analiza i wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi 
Pomocy Społecznej w Markach (Druk nr 50). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że obecnie obowiązuje statut OPS uchwalony  
1 lipca 1997 roku – Uchwała Nr XLI/189/1997, który ze względu na zmiany ustawowe  
w niektórych punktach stał się nieaktualny.  
 
Przewodniczący Komisji Marek Kroczek otworzył dyskusję. 
  
Radny Filip Rżewski zaproponował, aby: 

1. w § 2 uchwały zapis; „(…) Rady Miejskiej Marki (…)” zastąpić zapisem: „(…) Rady 
Miejskiej w Markach (…)”, 

2. ptk 2. § 7 otrzymał brzmienie: „Czynności z zakresu prawa pracy wobec Kierownika 
Ośrodka wykonuje Burmistrz Miasta Marki.”.  

 
Radny Tadeusz Skłodowski zaproponował przeredagowanie pkt 7 i 8 w § 4 załącznika  
do uchwały, ale nie sformułował nowej treści zapisu wskazanych punktów.  
 
Na tym zakończono dyskusję. 
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Przewodniczący Komisji Marek Kroczek zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Markach 
(Druk nr 50). 
 
Głosowanie 
za wydaniem pozytywnej opinii – 8 
przeciwko – 0 
wstrzymujących się – 0 
Obecnych było 8. radnych. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zawarty w Druku nr 47. 
 
Pkt 6. Wydanie opinii o projektach uchwał: 

- w sprawie nadania nazw ulicom w Markach (Druk nr 48) 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że z inicjatywą nadania nazw ulicom wystąpili 
mieszkańcy, zgłaszając jednocześnie propozycje nazw: dla drogi wewnętrznej przebiegającej 
prostopadle od ul. Onufrego Zagłoby do ul. Rocha Kowalskiego w Markach (dz. nr ew. 48/1 i 
47/2 w obr. 5-07) -  nazwę ul. Husarii; dla drogi wewnętrznej przebiegającej prostopadle od ul 
Szkolnej do działki nr ewid. 33/2 w obrębie geodezyjnym 5-11 w Markach (dz. nr ew. 13/30 
w obr. 5-11) - nazwę ul. Urocza.   
W odpowiedzi na pytanie radnego Tadeusza Skłodowskiego Burmistrz wyjaśnił znaczenie 
sformułowania „status drogi wewnętrznej”. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Marek Kroczek zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w Markach (Druk nr 48) 
 
Głosowanie 
za wydaniem pozytywnej opinii – 7 
przeciwko – 0 
wstrzymujących się – 1 
Obecnych było 8. radnych. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty   
w Druku nr 48. 

 
- w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49). 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że na wniosek mieszkańców proponuje się 
zmianę nazwy położonej na terenie miasta Marki ulicy „Gwardii Ludowej” na nazwę 
„Michalicka”. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
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Przewodniczący Komisji Marek Kroczek zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w Markach (Druk nr 49). 
 
 Głosowanie 
za wydaniem pozytywnej opinii – 5 
przeciwko – 0 
wstrzymujących się – 3 
Obecnych było 8. radnych. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku nr 49. 
 
Pkt 7. Analiza wykonania planów finansowych w roku 2006 przez placówki oświatowe. 
 
Sprawozdanie z wykonania Budżetu Miasta Marki za 2006 rok stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
Pan Andrzej Motyka Naczelnik Wydziału Oświaty przedstawił analizę wydatków placówek 
oświatowych w 2006 roku. Omówił, m.in.: wydatki osobowe i rzeczowe; wynagrodzenia 
nauczycieli, pracowników administracyjnych i pracowników obsługi; koszty utrzymania 
jednego oddziału, jednego ucznia oraz koszty godzin dydaktycznych.  
Na wniosek radnych szczegółowo omówił również kwestie dotyczące istniejących klas 
integracyjnych. 
Pisemna informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Marek Kroczek przekazał radnemu Tadeuszowi 
Skłodowskiemu prowadzenie dyskusji, dotyczącej Sprawozdania z wykonania Budżetu 
Miasta Marki za 2006 rok. 
 
Radny Tadeusz Skłodowski omówił Dział 801 Oświata i wychowanie. Szczególną uwagę 
zwrócił na: wynagrodzenia pracowników oświaty, rosnące dotacje dla niepublicznych 
przedszkoli, wzrost kosztów dowożenia uczniów do szkół, spadek wydatków na pomoce 
dydaktyczne i wzrost wydatków na wyposażenie szkół, duży wzrost wydatków na remonty 
placówek oświatowych. 
 
Pan Andrzej Motyka udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli, klas integracyjnych oraz stypendiów szkolnych. 
 
Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie porządku obrad.  
 
Pkt 8. Sprawy różne. 
 
1.Radna Urszula Paszkiewicz poinformowała, że zamierza wystąpić z wnioskiem o nadanie 
honorowego obywatelstwa Panu Janowi Penziołowi. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
2.Przewodniczący Komisji Marek Kroczek poinformował, że Kalendarz Imprez 
Ogólnomiejskich jest w trakcie opracowywania. 
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3.Przewodniczący Komisji Marek Kroczek ponownie przedstawił pismo Pani Izabeli Kopeć  
o częściowe dofinansowanie nagrania promocyjnego singla z utworem „Ave Maria” w jej 
wykonaniu (kopia pisma stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
W wyniku krótkiej dyskusji Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała 
wystąpienie Pani Izabeli Kopeć o częściowe dofinansowanie nagrania promocyjnego singla  
z utworem „Ave Maria” w jej wykonaniu. Komisja proponuje dofinansowanie 
przedsięwzięcia w wysokości 5.000,- zł.  
 
4.Przewodniczący Komisji Marek Kroczek poinformował, że następne posiedzenie Komisji 
odbędzie się w dniu 29 kwietnia 2007 roku o godz. 1400 w Bibliotece Publicznej Miasta 
Marki. 

 
Pkt 9. Zakończenie posiedzenia. 
 
O godzinie 1500 Przewodniczący Komisji Marek Kroczek zamknął posiedzenie Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu.  
 
 
Protokołowała        Przewodniczący Komisji 
Małgorzata Mincberg                  Oświaty, Kultury i Sportu 
 
                                        Marek Kroczek 
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